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Z A P I S N I K
sa 151. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 11. rujna 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica, Đulio Jusufi, voditelj
Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu,
prostorno uređenje i promet, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Indira Rački Joskić,
ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice,  Dario Medvedec, direktor GSC Delnice, Zvezdana
Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe
za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić,  Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici  prisustvuje
Nikolina Muhvić,  Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević.

Na početku sjednice gradonačelnik je izvijestio članove Kolegija da je na jučerašnjoj sjednici 
Turističko vijeće razriješilo Mirelu Srkoč Šenkinc dužnosti direktorice Turističkog ureda TZ Grada 
Delnica na njen zahtjev. Na žalost gospođa Srkoč Šenkinc donijela je takvu odluku zbog zdravstvenih 
i drugih obiteljskih obveza. Iako su predznaci i pokazatelji uspješnosti rada bili dobri po svim 
brojkama ipak smo uvažili njene razloge jer su zdravlje i obitelj iznad svih prioriteta . Do daljnjega će 
Turistički ured morati biti koordiniran s moje strane jer mi je zakon dao tu „ugodnu“ dužnost da 
budem zastupnik TZ do izbora novog direktora. Natječaj za novog direktora bit će raspisan u 
najkraćem mogućem roku radi što kraćeg vremena provođenja postupka. 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

NIKOLINA MUHVIĆ
- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća.
- Izdan je nalog geometru za ucrtavanje garaže „Svenšek“.
- Napravljene su dopune Plana i procjene zaštite i spašavanja.
- Izrađeno je brisovno očitovanje po zahtjevu stranke, a vezano za otkup stana sa stanarskim

pravom.
- Općinskom sudu upućen je zahtjev za brisanje zabilježbe na čestici za koju smo dobili zahtjev

za otkup.
- Popunjavanje upitnika „Žene na tržištu rada“.
- Izrada ugovora za obrt „Snješko Smješko“.
- Izrada  Ugovora  o  sufinanciranju  dječjeg  vrtića  za  dvoje  djece u Dječji  vrtić  „Bubamara“

Čabar. 
- Izrada izmjena i dopuna Odluke o socijalnoj skrbi.
- U organizaciji Udruge gradova u RH i Libusoft Cicom d.o.o., 17. 9. će se u Zagrebu održati

tzv. „pročelnička radionica“. Izrađen je i poslan materijal za objavu u zajedničkom zborniku,
sada se radi na power point prezentaciji.

- Aktivnosti vezane uz preseljenje telefona iz stana „Svenšek“ na adresu TZ, a za potrebe CIP-a.



- Izrađen je prijedlog dnevnog reda za sjednicu Gradskog vijeća.
- Održan je  sastanak s  predstavnicima Konzervatorskog odjela  iz  Rijeke na temu osnivanja

Etnografskog muzeja u Delnicama.
- Date su sugestije na prijedlog odluke i natječaja vezanog uz ostavku direktorice TZ.
- Izrađena je  žalba i  proslijeđena nadležnom tijelu u svezi  rješenja PP Delnice  o izdavanju

prebivališta Milivoju Šajnoviću u „općinskoj“ zgradi. Pokušava se inicirati stav viših tijela s
obzirom na određene nelogičnosti Zakona o prebivalištu.

- Na zahtjev PP, po nalogu DORH-a, potrebno je dostaviti svu dokumentaciju koja se odnosi na
prijašnjeg ravnatelja JVP.

- Priprema izmjene Odluke o izmjeni člana NO GSC u smislu da će predstavnik Grada biti
zamijenjen predstavnikom Sportske zajednice.

- Davanje konkretnih prijedloga na Statut Udruge gradova.
- Održan je sastanak s odvjetnikom na temu: pravna bitka za naplatu komunalne naknade za

vojne objekte kao i ostale objekte u vlasništvu RH. U pripremi je dopis nadležnim tijelima.

GORDANA PISKAČ
- Aktivnosti na rekonstrukciji Supilove ulice: sastanci utorkom na temu izgradnje infrastrukture

te radovi na samoj cesti. Dio javne rasvjete je u funkciji, krenut će se s rušenjem lipa za koje
je ocijenjeno da smetaju ili  predstavljaju opasnost  za objekte ili  prolaznike.  Obavljen je i
uviđaj na terenu s predstavnicima Komunalca za treći red kuća gdje će se izvoditi radovi na
kanalizaciji  i  oborinskoj odvodnji.  Obavljene su i  konzultacije s  projektanticom vezane uz
radove na rasteretnom kanalu.

- Na Trgu 138. brigade HV finiširana je podlog, postavljene su klupice. Brojači na semaforima
kao i sadnja ukrasnog bilja izvršit će se  krajem idućeg tjedna.

- Dovršen  je  drugi  sloj  asfalta  u  Ulici  A.  Šenoe.  Predstoji  obilježavanje  horizontalne
signalizacije, parkinga i stop linije.

- Na lokaciji „Bunar“ vrši se nasipavanje terena.
- Upućen je upit HBOR-u u svezi trošenja sredstava.
- Što se tiče projekta knjižnice, očekujemo provedbu elaborata kako bismo podnijeli zahtjev za

darovanje zemljišta i objekta Gradu.
- Održan je sastanak na temu muzeja s predstavnicima Konzervatorskog odjela.
- Na cesti prema Podgori radi se potporni zid.
- Aktivnosti vezane uz otkup zemljišta.
- Započeli su radovi na Šetalištu I. G. Kovačića.
- Na zahtjev projektantice u podrumu Stare Šumarske škole izvršen je iskop kako bi se vidjele

temeljne stope no, utvrđeno je da temelja nema, kameni zidovi temeljeni su na stijeni.
- Dionica ceste Crni Lug – Biljevina, gdje su HŠ izvlačile trupce, je u katastrofalnom stanju. HŠ

su se obvezale dionicu sanirati no to ide jako sporo.

DARIO MEDVEDEC
- Dovršeni su radovi na bazenu: uređena je rasvjeta, očišćeno korito, stavljen premaz protiv

gljivica, zamijenjen dozator klora koji je bio neispravan a izvršen je i remont dijela uređaja
strojarnice. 

- U organizaciji Udruge „Parejda“ odrađen je Olimpijski dan u Sportskoj dvorani.
- Obavljeno je certificiranje kuglane za takmičenja viših rangova.
- Pokrenute su potrebne aktivnosti  sukladno novom Zakonu o korištenju opasnih tvari zbog

upotrebe kemikalija. Dobiveno je pozitivno rješenje.
- Održana je nogometna utakmica između „Gomirja“ i „Goranina“.
- Otvorene  su  ponude  za  odabir  projektanta  za  izradu  idejnog  rješenja  rekonstrukcije

nogometnog  stadiona.  Odabran  je  izvođač  ZDL arhitekti  za  98.000  kuna.  Najavljujemo
formiranje tima kojeg će činiti predstavnik Grada, Županije te sportskih klubova koji ovog
trenutka obavljaju aktivnosti na samom stadionu i koji bi sudjelovali u konačnom profiliranju
idejnog projekta.

- Sukladno Odluci NO GSC pripremljen je natječaj za najam caffe barova – „Bazen“ i „Pak“.
- Pripreme za redovnu Skupštinu Društva.



DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Pospremanje poslije održanog Memorijala „Goran Gašparac Pupin“.
- Uređenje i ličenje garaža.
- Radovi s korpom u Vojarni „Drgomalj“.
- Odrađena je vježba s Crvenim križom, GSC, Policijom i Hitnom pomoći.
- Inspekcijski nadzor najavljen je za 28. 9. 2015.

TIHANA LJUBOJEVIĆ
- Izrada godišnjeg plana i programa te kurikuluma.
- Rad s djecom i roditeljima: najviše se radi na adaptaciji djece i pomoći roditeljima.
- Sudjelovanje na Danu Crvenog križa.
- Održan je plenarni roditeljski sastanak na kojem su podijeljene diplome Škole roditeljstva.
- Održana je prezentacija Akademije atletskih vještina.
- Vrtić je uključen u projekt oralnog zdravlja Nastavnog zavoda za javno zdravstvo.
- Odlučeno je da se prihvaća domaćinstvo za sljedeću dječju olimpijadu. 
- Gradonačelnik je ponovo zatražio da se djeci postavi „dvorac“ na šljunčanom nogometnom

igralištu.

NIKOLA MUVRIN
- Redovno održavanje, čišćenje te košnja površina.
- Dva  djelatnika  pripremaju  se  za  ispit  zaštite  na  radu  u  smislu  upravljanja  kamionskom

dizalicom.
- Održana je  Skupština poduzeća,  poslovanje za  6.  mjeseci  bilo  je otežano ali  uspješno,  za

direktora pristigla je jedna molba.
- Krenut će se s nabavkom vozila za potrebe dimnjačarske službe.
- Naručeni su prometni znakovi za pješačke prijelaze.
- S obzirom da ljudi „posuđuju“ lavandu, dogovoreno je da se ista ustupi Udruzi „Dotepenac“

za njihove potrebe.
- Fontanu je potrebno predati poduzeću na upravljanje i definirati međusobne odnose.
- S obzirom da se na bazenu koriste kemijska sredstva moramo odrediti osobu koja će položiti

ispit i dobiti certifikat za takve poslove.
- S obzirom na pritužbu da je potrebno srušiti jedan čempres na groblju odlučeno je da se to ne

učini.

DAVORKA GRGURIĆ
- Komunalni odjel najviše se bavio rekonstrukcijom Supilove ulice i popratnih radova. Radilo

se na regulaciji prometa i koordinirala dostava, uglavnom prema Setingu.
- Septčka  jama  u  Frankopanskoj  ulici  na  koju  su  bile  priključene  višestambene  zgrade  je

očišćena, puštena je voda i ustanovljeno da se dio oborinskih voda može preusmjeriti na taj
upojni bunar.

- Zatvaranje prometa i sudjelovanje u organizaciji manifestacije Crvenog križa.
- Otvaranje ponuda za idejni projekt rekonstrukcije stadiona.
- Dogovori i razgovori vezano na ustavnu tužbu za DUUDI i MORH.
- Košnja u Dedinu.
- Sastanak s vlasnicima lokala na Trgu 138. brigade HV na temu dostave preko samo g trga.
- Ponude za urbanu opremu za trgove i javne površine.
- Dogovori oko održavanja fontane.
- Evidencija poljoprivrednog zemljišta.
- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća.
- Rješenja za komunalni doprinos, potvrde na glavne projekte.
- Prometno redarstvo.
- Pregled ceste Podgora – Požar – Kalić i priprema za zimski period.



- Odgovor MUP-a u svezi visoke živice na području Vučnika koja nije opasna za promet prema
njihovom očitovanju.

- Pripreme za davanje suglasnosti za zatvaranje Školske ulice 19.9. zbog utrke rolerima.
- Uređenje javnih površina u Brodu na Kupi – kontrola dnevnika.
- Ovrhe za komunalnu naknadu, izdavanje novih te izmjena postojećih rješenja.
- Rok za rušenje raslinja u Krivcu je danas.
- Opomena Hrvatskim cestama jer im na objektu otpada fasada.
- Cestu prema Krivcu pokušat sanirati brušenim asfaltom.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Primaran posao je rad s korisnicima.
- Pripremljen je materijal za prijavu na natječaj Ministarstva kulture za nabavu knjižne i ne

knjižne građe i podršku programima.
- Na web stranicu staviti Pravilnik o pružanju usluga i korištenju knjižnične građe.
- Emisija s Dječjim vrtićem „Hlojkica“.
- Radijske emisije.
- Kupljeni su stalci i držači za knjige, zaštitne folije.
- Uvezivanje Goranskog Novog lista i Zeleno i plavo.

ĐULIO JUSUFI
- Polugodišnji izvještaj i izvršenje proračuna su pripremljeni.
- Zahtjev HABOR-u za isplatu sredstava.
- Komunikacija s Agencijom za plaćanja u poljoprivredi s obzirom na Zakon o poljoprivredi i

zakupu poljoprivrednog zemljišta.
- Sastanak s GSC na temu bazena.
- Komunikacija s Erste bankom vezano za stanove sa stanarskim pravom.
- Odsjek se bavi i nezakonito izgrađenim građevinama jer je Ministarstvo financija propisalo

naputak o knjiženju.
- Korekcije knjiženja za proračunske korisnike.

Dovršeno u 9,05 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


